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Canadian violinist Jasper Wood has performed with many of North America’s finest orchestras, in cities such as Toronto, Montreal, 
Winnipeg, Buffalo, and throughout Europe. He has appeared under the batons of Gregory Novak, George Cleve, Georg Tintner, Bramwell 
Tovey, and Miguel Harth-Bedoya. Jasper has also garnered acclaim as a recitalist and chamber musician, performing in major venues 
worldwide, including Dame Myra Hess (Chicago), Carnegie Weill Recital Hall (New York), and the Toronto Centre for the Performing 
Arts. He is equally committed to performing in Canada’s smaller communities.

Jasper frequently performs with pianist David Riley, with whom he has collaborated for more than twenty years on numerous recordings 
and concert appearances. He has thirteen commercially released CDs and has recorded several specials for television, including the 
documentary/performance film The Maritime Violin of Jasper Wood, produced by Mozus Productions and DreamStreet Pictures. His 
most recent releases include a recording of works by American composer Matthew Fuerst and a CD of piano trios by Antonín Dvořák 
with pianist David Jalbert and cellist Yegor Dyachkov. Education and outreach remain central to Jasper’s work; he regularly visits schools 
and gives masterclasses.

Jasper Wood lives in Vancouver with his wife, Grace, and their two children. He is Professor of Violin and Chamber Music, Associate 
Director, Undergradute, and Chair of the Strings Division at the University of British Columbia, where he has been on faculty since 2004.  
Jasper Wood plays a 1914 Stefano Scarampella violin.
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Le violoniste canadien Jasper Wood s’est produit avec plusieurs des plus grands orchestres d’Amérique du Nord, notamment ceux de 
Toronto, Montréal, Winnipeg, Buffalo et un peu partout en Europe. Il a joué sous la direction de chefs réputés tels que Gregory Novak, 
George Cleve, Georg Tintner, Bramwell Tovey et Miguel Harth-Bedoya. Jasper s’est également distingué comme soliste en récital et 
musicien de chambre, se produisant dans des salles prestigieuses à travers le monde, notamment à la Dame Myra Hess (Chicago), au 
Carnegie Weill Recital Hall (New York) et au Toronto Centre for the Performing Arts. Il accorde une importance tout aussi grande à ses 
prestations dans les petites communautés canadiennes.

Il se produit fréquemment avec le pianiste David Riley avec qui il collabore depuis plus de vingt ans pour de nombreux enregistrements 
et concerts. Treize de ses albums ont été officiellement publiés et il a participé à plusieurs émissions télévisées, dont le documentaire 
musical The Maritime Violin of Jasper Wood, produit par Mozus Productions et DreamStreet Pictures. Parmi ses parutions les plus 
récentes se trouve un enregistrement d’œuvres du compositeur américain Matthew Fuerst, ainsi qu’un disque de trios pour piano 
d’Antonin Dvořák en collaboration avec le pianiste David Jalbert et le violoncelliste Yegor Dyachkov. L’éducation et la sensibilisation 
demeurent au cœur de l’engagement artistique de Jasper, il visite régulièrement des écoles et présente des classes de maître.

Jasper Wood vit à Vancouver avec son épouse Grace et leurs deux enfants. Il est professeur de violon et de musique de chambre, 
directeur adjoint du premier cycle et responsable du département des cordes à l’Université de la Colombie-Britannique dont il fait 
partie du corps professoral depuis 2004.  Jasper Wood joue sur un violon Stefano Scarampella de 1914.
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